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والیبال،کیروشمیخواهد

با توجه به شناختی که از فدراسیون والیبال دارم، 
می دانم که انتخاب گزینه داخلی برای فدراسیون 
مطرح نیســت و برای دســتیاران ممکن است از 
گزینه های ایرانی استفاده شود. به نظر من گزینه 
مربی خارجی برای تیم ملی نه به واسطه پیشرفت 
بیشــتر والیبال بلکه به دلیل اتفاقات رخ داده در 
والیبال مناسب تر است. کواچ و لوزانو که در سال های 
اخیر سرمربی تیم ملی والیبال بودند، افراد متمایزی 
نبودند و به جای آن که آنها به والیبال ما شخصیت 
بدهند ما آنها را دارای وجهــه بین المللی کردیم. 
فردی که به والیبال ما می آید باید به ما وصل شود 
و به تمامی خصوصیات فرهنگی ما اشراف داشته 
باشد. مربی جدید والیبال نه تنها برای تیم ملی باید 
تصمیم گیری کند بلکه بایــد درباره محل تمرین 
و اردوهای تیم ملی هم حرف خودش را به کرسی 
بنشــاند. درســت مثل همان کاری که ولاسکو با 
والیبال ایران کرد یا دقیقا همان روشی که کی روش 
در فوتبال در پیش گرفته اســت. نمی دانم بگویم 
خوشبختانه یا متاسفانه اما فرهنگ ما طوری است 
که با هر رفتار و روشی تطبیق پیدا نمی کند. درواقع 
ورزش ما به فــردی دیکتاتور نیاز دارد. مربیانی که 
خودشان به موقع رفت و آمد کنند و سختگیر باشند. 
مربی در ورزش ایران باید روی همه چیز تســلط 
داشته باشــد وگرنه همه می گویند مربی خوبی 
نیست. به بیان بهتر مربی که برای والیبال انتخاب 
می کنیم باید برخوردی چکشی داشته باشد. کاری 
به ماهیت این موضوع ندارم که درست است یا غلط 
اما فرهنگ ما ایرانی ها به گونه ای است که اگر مربی 
دیکتاتورمآبانه برخورد نکند، نمی تواند روی همه 
مسائل مســلط شــود و به موفقیت برسد. ضمن 
این کــه الان دیگر زمان آزمــون و خطا در والیبال 
نیست. حتی اگر شده فدراسیون باید تا پایان  سال 
که تیم ملی اردو ندارد برای انتخاب مربی صبر کند 
و عجله به خرج ندهد. دیگر نباید مربیانی به والیبال 
ایران بیایند که از ما بهره برداری کنند و چیزی برای 
اضافه کردن نداشته باشند. انتخاب یک مربی بزرگ 
برای والیبال آزمون و خطا را به حداقل می رساند. 
مربی جدید باید کسی باشد که حرف اول و آخر را 
خودش بزند و شاکله والیبال را تغییر دهد. درست 
مثل کاری که ولاسکو با والیبال ایران انجام داد. الان 
زمانی است که والیبال به تغییرات زیادی نیاز دارد و 
فکر می کنم اراده فدراسیون هم بر همین است که 

خون تازه به والیبال تزریق شود.

ورزش جهان

 خواستگاری از داور در جریان بازی| در یکی 
از بازی های لیگ دسته پنجم فوتبال اسلواکی یک 
بازیکن به نام لوبومیر واژکا از تیم نیزنا از کمک داور 
بازی خواستگاری کرد و از او جواب مثبت گرفت. 
انتشار تصاویر خواســتگاری این بازیکن به سوژه 
بسیاری از رســانه های خارجی تبدیل شده و آنها 
شجاعت واژکا را تحسین کرده اند. این بازیکن پس 
از این اتفاق در اینستاگرامش نوشت:  این بهترین 

روز زندگي من بود. 
اهدای خودرو به بازیکنان رئال و بارســا| 
بازیکنان و مربیان دو تیم رئال مادرید و بارســلونا 
امســال هم اجازه داشــتند تا برخــی از بهترین 
مدل های شــرکت خودروســازی آئودی آلمان را 
انتخاب کنند، اما از نظر قیمت نهایی خودروهایی که 
بازیکنان هر یک از دو تیم انتخاب کرده اند، کفه ترازو 
به نفع کهکشانی ها سنگینی می کند. محبوب ترین 
مدل آئودی که بازیکنان رئال و بارســلونا انتخاب 
کرده اند، مدل Q7 بوده است که خودروساز آلمانی 
امسال از آن رونمایی کرده است. البته در این بین 
کسانی مانند زین الدین زیدان و کریستیانو رونالدو 
خواسته اند خاص باشــند و گران ترین  مدل های 

آئودی را انتخاب کرده اند.
حضور رئالی هــا با پیراهــن بازیافتی| 
بازیکنان رئال مادرید و بایرن مونیخ، ماه آینده برای 
نخستین بار با پیراهن بازیافت شده بازی خواهند 
کرد. ظاهرا آدیداس با همکاری شرکت پارلی این 
پیراهن را از پلاســتیک های اقیانوس تهیه کرده 
است. روی یقه پیراهنی که بازیکنان مادریدی بر تن 
خواهند کرد، نوشته ای با عنوان »برای اقیانوس ها« 

نیز دیده خواهد شد.
اعتراض شدید IOC به کویت| کویت بعد از 
تعلیق شدن از سوی IOC و محروم شدن از المپیک 
ریو، کمیته المپیک مســتقل برای کشــور خود 
 IOC تشکیل داده اســت که این مسأله با اعتراض
روبه رو شد به طوری که آنها اعلام کردند به صورت 
قانونی علیه این کشــور اقدام خواهند کرد. کویت 
اخیرا قوانینی تصویب کرده کــه طبق آنها دولت 
می تواند هر گونه تصمیمی از سوی کمیته المپیک 
کویت را لغو کند و کاملا بر مدیریت باشــگاه های 
ورزش نظارت داشته باشد. در المپیک ریو 2016 
تنها ورزشکاران کویتی مستقل می توانند شرکت 
کنند و کویت از مسابقه ها محروم بود. کویت بابت 
اقدام غیرقانونی خود 11 هــزار و 500 دلار جریمه 

شده است.

شهروند| دردناک تریــن تصویر بعد از درگذشت 
پیشکسوت استقلال، عکسی از قهرمان سابق کشتی 
کشور در کنار جسم نیمه جان منصور پورحیدری بود 
که بازخورد بسیار نامناسبی در شبکه های اجتماعی 
در 2 روز اخیر داشته اســت. البته این برای اولین بار 
نیست که در زمان بیماری یک چهره مطرح ورزشی 
و یا حتی غیرورزشی، شاهد حضور افرادی هستیم که 
برایشان انداختن یک عکس خیلی مهم تر از روحیه 
دادن به بیمار است اما مردم نشان دادند که این مسائل 
را خیلی زود متوجه شده و واکنش منفی به آن نشان 

می دهند.
واکنش تند مردم به یک عکس

ژست یک قهرمان در فاصله چند ساعت مانده به 
درگذشت پیشکسوت اســتقلال بالای سر او برای 
گرفتن یک عکس یادگاری، عجیب ترین صحنه ای 
بود که در 2، 3 روز اخیر در شبکه های اجتماعی به 
چشــم مردم می خورد. این که چرا عباس جدیدی، 
قهرمان سابق کشــتی و عضو فعلی شورای شهر در 
چنین شرایطی به ملاقات پورحیدری رفته و اقدام 
به گرفتــن عکس کرده، برای همــه عجیب به نظر 
می رســد. شــرایط دردناک پورحیدری ویژه ترین 
نکته ای اســت که در لحظه اول بعد از مشاهده این 
عکس به ذهن هر انسانی می رسد اما آن افرادی که 
این عکس را منتشر کرده اند، شاید بیشتر به چهره 
خودشــان فکر می کردند. دست به دست شدن این 
عکس در شبکه های اجتماعی با واکنش تند مردم 
همراه بوده اســت و اکثرا اقدام عبــاس جدیدی را 

محکوم کرده اند.
حمله پیشکسوتان به آقای قهرمان

علاوه بر مردم پیشکســوتان و اهالــی فوتبال به 
انتشــار این عکس واکنش تندی داشــتند. ســتار 
همدانی، پیشکسوت اســتقلال ازجمله افرادی بود 
که به انتشار این عکس واکنش نشان داد: »واقعا تلخ 
است. منصورخان اقلا دو سالی بود که با این بیماری 
مبارزه می کردند. چقــدر خوب بــود در این روزها 
دوستان بزرگواری می کردند و جویای حال خودش 
یا خانواده اش می شــدند. دوســتان سیاسی، آقایان 
پهلوان! به قرآن مردم منصورخان را با آن چهره خندان 
و بشاش و سرحالش دوست داشتند، دیدن تصویرتان، 
کنار تن رنجورش، هیچ آورده و رأیی برایتان نخواهد 
داشت. واقعا باید برای چنین رفتارهایی تأسف خورد و 
ناراحت شد و مطمئن باشید شما با این رفتارها برنده 

نیستید.«
واکنش عجیب جدیدی

عباس جدیدی، قهرمان سابق کشتی بعد از واکنش 

مردم و اهالی فوتبال به انتشــار عکس خود در کنار 
پورحیدری می گوید: »به نظر من حضور بنده آن جا 
هیچ مشکلی نداشــت، کسانی که خودشــان را به 
ورزشکاران می چســبانند باید بگویند چرا این کارها 
را می کنند، ما ورزشی هستیم، ما پیش او نرویم چه 
کســی برود؟ منصورخان از رفقای من بوده و بارها به 
هیأت مان آمده است. عرق ورزشی ما اجازه نمی دهد 

که او را در چنین شرایطی تنها بگذاریم.«
وی عکس انداختن در کنار پورحیدری را تکذیب 
و اعلام کرده شــاید این عکس به صورت مخفیانه از 
او گرفته شده باشــد: »این عکس برای من نیست و 
نمی دانم عکس چه کسی اســت. من عکسی آن جا 
نینداخته ام و اصلا در صفحه اینستاگرامم این عکس 
را منتشر نکردم. شاید پرســتارها گرفته اند. صفحه 
اجتماعی من باز اســت و اتفاقا تصویــر آن مرحوم 
پورحیدری اســت، به هرحال وقتی مــا وارد جایی 
می شویم پرستار و همه عکس می گیرند. اگر من یک 
غیرورزشــی بودم این تصویر شائبه ایجاد می کرد اما 
من از خانواده پورحیدری ام، من خود پورحیدری ام، 

من وصله او هستم. اگر اصناف می گرفتند ممکن است 
برداشت دیگری می شد ولی من ورزشی هستم، شاید 
بقیه می خواستند بهره برداری کنند ولی من چنین 
تصمیمی نداشتم.« این تکذیب درحالی است که گفته 
می شود این تصویر برای نخستین بار در کانال عباس 
جدیدی منتشر شده است، البته جدیدی این نکته را 

تکذیب کرده است. 
رفتارهای مشابه

قبلا هم شاهد چنین رفتارهایی در هنگام بیماری 
بزرگان فوتبال و ورزش کشور از سوی افراد سیاسی و 
حتی خود ورزشی ها بودیم. در همین چند هفته اخیر و 
در زمان بستری بودن پورحیدری در بیمارستان بارها 
پزشکان و خانواده وی از چهره های ورزشی، سیاسی 
و... درخواست کردند تا به ملاقات او نروند. گوش برخی 
از دوستان بدهکار نبود و تا روز آخر هم این اتفاقات با 
عکس هایی که از حضور آنها منتشر می شد، رخ می داد. 
چندی پیش بود که آزاده نامــداری، مجری رادیو و 
تلویزیون نیز عکسی از خود در کنار پورحیدری منتشر 
کرد و آن تصویر هم با واکنش های منفی ای همراه بود. 

مهدی رحمتی، جامعه شــناس دربــاره متداول 
شدن انتشار عکس هایی در کنار چهره های مشهور 
در بیمارستان به »شهروند« می گوید: »بخشی از این 
پدیده به گسترش فضای مجازی مربوط می شود. در 
گذشته موارد مشابهی بوده اما به دلیل پیشرفت وسایل 
ارتباطی امروزه از این دست اتفاقات بیشتر مشاهده 
می شود. گسترش انتشــار عکس های خصوصی که 
بیشتر مربوط به هنرمندان و ورزشکاران می شود، در 
گذشته به فراگیری امروز نبوده است. شاید فی النفسه 
ملاقات چهره های مطرح از چهره های مشهور دیگر در 
زمان بیماری اقدامی شایسته برای تسلی بخشیدن 
به آن بیمار و اطرافیانش باشد اما جامعه وقتی حس 
می کند که با انتشــار عکس هایی برخی هنجارها و 
ارزش ها مخدوش می شــود، به این موضوع واکنش 

نشان می دهد.«
وی همچنین می افزاید: »قبــلا این اتفاق در زمان 
بیماری مرحوم مرتضی پاشایی هم رخ داد و مخاطبان 
نیز از سر کنجکاوی این تصاویر را مشاهده می کردند 
که درنهایت انعکاســی منفی داشــت و مردم نشان 
دادند به تصویر کشیدن رنج یک آدم را نمی پسندند. 
متاسفانه گاهی اوقات حضور افراد بالای سر فرد بیمار 
که بعضا هوشــیاری هم ندارد، ایــن حس را منتقل 
می کند که ملاقات کننده به دنبال اســتفاده ابزاری 
است. شاید شخص بیمار در چنین مواقعی اختیاری 
نداشته باشد وگرنه شاید اجازه ای برای گرفتن عکس 
نمی داد. این که یک چهره سیاسی، ورزشی یا هر بخش 
دیگری به همراه یک گروه تصویربردار در بیمارستان 
حاضر شود، در مجموع اقدام جالبی نیست و بیشتر 
شاید برای بالا بردن محبوبیت اجتماعی خود و شرکت 

در انتخابات باشد.«
یک عکس، به چه قیمتی؟

نبایــد از اصل ماجــرا غافــل شــویم؛ اگر قصد 
ملاقات کنندگان از عیادت بــزرگان ورزش، روحیه 
دادن به آنهاســت که می توان ایــن کار را در خفا و 
بدون انداختن عکس یادگاری انجام داد اما اگر بحث 
خودنمایی در میان مردم اســت که دیگر تکلیف هر 
فردی با خودش مشخص است. اتفاقات پیرامون زنده 
یاد منصور پورحیدری می تواند یک نمونه بارز و به روز 
باشد برای کســانی که در چند روز آخر بالای سر او 
حاضر شدند، در شرایطی که در یک سال اخیر که پدر 
استقلال با این بیماری دست و پنجه نرم می کرد، کمتر 
کسی سراغ او را می گرفت. واقعا گرفتن یک عکس در 
کنار فرد هر چقدر مطرح اما در حالت بیماری، چقدر 
ارزش دارد که برخی تن به این کار می دهند و در آخر 

هم با واکنش منفی روبه رو هستند. 

شهروند| کاپیتان تیم ملی تکواندو که با دست 
خالی از رقابت های المپیک ریودوژانیرو برگشت، 
بعد از گذشت چند ماه حاضر بازگشت به تیم ملی 
نیست و از سوی دیگر همین موضوع شایعاتی را 
پیرامون اخذ تابعیت کشــورهای دیگر به وجود 
آورده است. مهدی خدابخشی، تکواندوکار وزن 
80- کیلوگرم کشــورمان که به عنــوان نفر اول 
رنکینگ جهانی وارد المپیک شده بود، با شکست 
مقابل حریــف ایرانی الاصل خــود از جمهوری 
آذربایجان دست خالی ماند تا بدون مدال به تهران 
بازگردد. این ورزشــکار 25 ساله با وجود گذشت 
چند هفته از دور جدیــد اردوهای تیم ملی هنوز 
حاضر به شــرکت در این اردوها نشده است. این 
درحالی است که فرزان عاشورزاده و سجاد مردانی 
2 تکواندوکار المپیکی دیگر که شرایط مشابهی 

با خدابخشی داشتند، در اردوها حاضر هستند و 
زیر نظر مربیان خود را برای رقابت های آتی آماده 
می کنند. در همین راستا از چند روز قبل شایعاتی 
پیرامون مهاجرت این تکواندوکار به کشورهای 
خارجی مطرح شــده، اتفاقی که قبلا برای چند 
تن از تکواندوکاران ایرانــی رخ داده بود و آنها در 
المپیک با پرچم کشــورهای دیگر حاضر شدند. 
حســن ذوالقدری، رئیس سازمان تیم های ملی 
تکواندو دراین باره به »شهروند« می گوید: »من 
هفته گذشته با مهدی خدابخشی صحبت کردم و 
گفتم که خودش را به مربیان تیم ملی معرفی کند 

اما او اعلام کرد که هنوز نتوانسته از نظر روحی و 
روانی خودش را آماده بازگشــت به میادین کند. 
به هرحال این 3 تکواندوکار دچار شــوک بزرگی 
در المپیک شدند اما نباید به خاطر یک شکست 
تکواندو را کنار گذاشت. او از من اجازه خواست که 
فعلا در تمرینات شــرکت نکند اما چیزی درباره 
تغییر تابعیت این ورزشکار نشنیدم. فکر می کنم 
این مسائل بیشتر شایعه باشد چون خدابخشی 
فقط از نظر روحی افت کرده و نیاز به بازســازی 
دارد تا بتواند خود را برای حضور دوباره در میادین 

سخت و دشوار آماده کند.«

ذوالقدری: خدابخشی گفت نمی توانم برگردم

احتمالمهاجرتکاپیتانتیمملیتکواندو

به بهانه جنجال اخیر عباس جدیدی در فضای مجازی
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کیوسک

معذرتخواهییحیی

روزنامه انگلیســی دیلی اکسپرس روز گذشته 
تیتر »بیانیــه معذرت خواهی یحیــی« را روی 
جلد بــرد و در توضیح این تیتر نوشــت:  »توره 
معذرت خواهی کرد اما مدیر برنامه هایش مشعل را 
آتش زده است. معذرت خواهی توره را قبول کرده، 
اما هنوز ستاره اسطوره ای سیتی وضع نامشخصی 

برای بازی کردن دارد.«

پیولیدراینتر

روزنامه ایتالیایی کوریره دلو اسپورت با اشاره به 
سرمربیگری پیولی در اینتر میلان »مارسلینیو 
پیولــی را گرفت« را انتخاب کــرده و در توضیح 
این موضوع نوشته است: »اینتر او، این است! این 
اسپانیایی که سرمربی سابق ویارئال است رئیسان 
سانینگ را متقاعد کرده و با ایجنتش، کیا، بحث 
دارد.« در خبر دیگر این روزنامه آمده است: »بعد 
از دربی میلان چینی را می بینید، مرتنز و ایموبیله، 

عجب جدالی در سن سیرو.«

شایعه روز

لایک روز

هکشدنسایت
AFCبهدستیکایرانی

سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا توسط یک کاربر 
که گفته می شــود ایرانی است، هک شد. این هکر 
بعد از هک کردن سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا، 
یک ترانه فارســی زبان هم در قســمت اخبار این 
سایت به صورت »فینگلیش« نوشته است. سایت 
کنفدراسیون فوتبال آسیا مرجع اصلی اخبار فوتبال 
قاره کهن است و غیرفعال شــدن آن دردسرهای 
زیادی را درست می کند. البته این سایت دقایقی 
بعد با برطرف شــدن مشــکلش به حالت عادی 
برگشــت. هنوز مســئولان AFC واکنشی به این 
انتخاب عجیب نشان نداده اند و معلوم نیست هک 
شدن سایت دقیقا توسط یک کاربر ایرانی انجام شده 
یا نه اما با توجه به ترانه فارسی که روی سایت منتشر 
شده احتمالا این فرد ایرانی است. چندی پیش هم 
در جریان برگزاری مسابقات المپیک بعد از این که 
هیــأت ژوری با ناداوری بهداد ســلیمی را از مدال 
محروم کرد، کاربر ایرانی به سایت فدراسیون جهانی 

وزنه برداری رفت و این سایت را هک کرد.

پرسپولیسیها
کنارکودکاناوتیسمی

مدت هاســت که افراد خیرخواه به دنبال یافتن 
منابع مالی هســتند که بتوانند خانــه کودکان 
اوتیســمی را برای آنهــا حفظ کننــد. دیروز هم 
اعضای تیم پرسپولیس در اقدامی ارزشمند به خانه 
اوتیسم رفتند تا حمایت خود را از این کودکان نشان 
دهند. برانکو و محمود خوردبین به همراه برخی از 
بازیکنان مثل امید عالیشاه، احمد نوراللهی، محسن 
مسلمان، محمدامین آرام طبع و محسن ربیع خواه 
پرسپولیسی هایی بودند که در این کار خیر شریک 
شدند. قرمزهای پایتخت در این دیدار هدایایی به 
بیماران اوتیسم دادند و اطلاعات جالبی درباره وضع 
آنها دریافت کردند و تأکید داشتند که حمایت های 
لازم را از آنها انجام می دهند. مسئولان این انجمن 
هم درخصوص مشــکل اوتیسم، مشکلات ناشی 
از آن، گســتردگی آن در کشــور، حمایت هــا و 
آموزش هایی که باید در قبال مبتلایان به این عارضه 
صورت بگیرد و فعالیت هــای انجمن در این حوزه 
توضیحاتی را ارایه کردند. متاســفانه درحالی که 
خانواده ها اطلاعات زیــادی از این بیماری ندارند، 
اوتیسم در سال های اخیر گســترش زیادی پیدا 

کرده و باید آگاهی ها درباره آن افزایش پیدا کند.
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شــهروند|  اگرچه این روزها فوتبال ایران و قطر 
تاریک ترین دوره ورزشی شان را سپری می کنند اما 
فدراسیون فوتبال رابطه حسنه ای با فدراسیون امارات 
برقرار کرده است. البته در مقطعی به دلیل نام مجعولی 
که اماراتی ها روی خلیج فارس گذاشــته اند، رابطه 
فدراسیون فوتبال با این کشــور هم تیره و تار بود اما 

درحال حاضر خصومت ها کنار رفته اند.
دیدار تاج با همتای اماراتی

مهدی تاج در یکی از جدیدترین اقداماتش به دنبال 
برقراری روابط دوستانه با کشورهای همسایه است. او 
دیروز در محل فدراسیون فوتبال با رئیس فدراسیون 
امارات دیدار کــرد و برای برقــراری همکاری های 
دوجانبه و ایجاد روابط دوســتانه بین دو کشور او به 
تبادل نظر پرداخت. در نشستی که بین تاج و مروان 
بن قلیطه برگزار شد، دو رئیس به این نتیجه رسیدند 
که تفاهمنامه همکاری بین ایران و امارات امضا شود. 
در این نشست، رئیس فدراسیون امارات به تاج قول 
داد هرگونه همــکاری را در زمینه برگزاری اردوهای 
تیم ملی در امارات داشته باشد. موضوعی که همیشه 
معضل فوتبال ایران است و شاید با این وعده اماراتی ها 
دیگر کی روش این دغدغه را نداشته باشد که اردوهای 

تیم ملی در کجا برگزار شود.
درخواست کمک امارات از ایران

موفقیت های اخیــر ایران در فوتســال و فوتبال 
ساحلی باعث شــده بسیاری از کشــورها به دنبال 
کمک گرفتن از ایران برای بهبود وضع این رشــته ها 
در کشورشان باشند. در دیدار تاج و رئیس فدراسیون 
امارات هم، او از تاج درخواست کرد با توجه به این که 

ایران در بخش های فوتبال ساحلی و فوتسال عملکرد 
موفقی داشته به امارات هم برای پیشرفت این رشته ها 

کمک کند.
مذاکره درباره تقویم لیگ قهرمانان

AFC اخیرا برنامه مسابقات غرب آسیا در لیگ 
قهرمانــان را اعلام کرده و اکثر کشــورها ازجمله 
ایران از این برنامه ابــراز نارضایتی کرده اند. رئیس 
فدراســیون امارات هم در این دیدار اعلام کرد که 
آنها نیز از تقویم برگزاری مســابقات غرب آسیا که 
توســط کنفدراسیون فوتبال آســیا تدوین شده، 
ناراضی هستند چرا که AFC تقویم مسابقاتی خود 
را در راستای برنامه های شــرق آسیا برنامه ریزی 
کرده اســت. به همین دلیل کشورهای غرب آسیا 
در تلاش هستند با تغییر در تقویم مسابقات غرب 
آسیا شرایط به گونه ای ایجاد شود که وقفه کمتری 
در برگزاری مسابقات لیگ قهرمانان آسیا بیفتد و 
درواقع تقویم مسابقاتی غرب آسیا همسو با شرق 
آسیا باشــد. ایران و امارات هم بر سر این موضوع 
به توافق رســیدند تا برای رسیدن به خواسته شان 

همسو باشند.

دیدارمهدیتاجبارئیسفدراسیونفوتبالامارات

امارات از ایران کمک خواست
شهروند|  وزیــر ورزش و جوانان 4 روز بعد از رأی 
اعتماد مجلس به صورت رسمی کار خود را آغاز کرد 
تا از این پس منتظر شروع تغییرات در ورزش کشور 

باشیم. 
معارفه به تعویق افتاد

صبح روز گذشته مسعود ســلطانی فر با استقبال 
برخی از معاونان و مدیران ستادی وزارت ورزش کار 
خود را به صورت رســمی در این وزارتخانه آغاز کرد 
اما وزیر ورزش تصمیم گرفت به احترام درگذشــت 
پورحیدری مراســم معارفه رســمی خود را با چند 
روز تأخیــر برگزار کند. بدین ترتیب قرار اســت روز 
چهارشــنبه در هتل المپیک مراسم تودیع محمود 
گودرزی و معارفه مسعود سلطانی فر به صورت رسمی 

برگزار شود. 
سلطانی فر: مدیر توسعه و تحول هستم

وزیــر ورزش دیروز بعد از حضــور در محل وزارت 
ورزش، اولین جلسه شــورای معاونین را برگزار کرد. 
سلطانی فر در این جلســه تأکید کرد که برای حفظ 
شرایط موجود به این وزارتخانه نیامده و قصد تغییرات 
و توسعه را دارد: »همان طور که پیش از این نیز گفته 
بودم، مدیر توسعه و تحول هستم و از روز اول اهداف 
کمی و کیفی را مدنظر قرار داده ام و ان شــاءالله آنها را 
هر ماه مورد ارزیابی و آسیب شناســی قرار خواهیم 
داد تا با یک برنامه ریزی خوب بتوانیم رو به توسعه و 
تحول حرکت کنیم. نظام بروکراسی ما شدیدا نیازمند 
پیگیری و نظارت است و خواهشم از مدیران مجموعه 
این اســت که بر کارهایی که می ســپارم، پیگیری 
و نظارت دقیق داشــته باشــند و طبق زمان بندی 

مشخصی که خودم در دفترم ثبت می کنم، آن را به 
انجام برسانند.«

در انتظار تغییر
با توجه به اظهاراتی که سلطانی فر در نخستین روز 
حضورش در وزارت ورزش داشــته، به نظر می رسد 
از این پس شــاهد تغییراتی عظیم در حوزه ورزش 
خواهیم بود. برخی گمانه زنی ها از تغییر چند معاون 
وزارت ورزش خبر می دهند و باید دید که سلطانی فر 
تا چه حدی قصد دارد از مدیران قبلی وزارت ورزش 
در چارت خود استفاده کند. افرادی همچون سجادی، 
خادم،  هاشمی، شهریان، احمدی و شعبانی بهار جزو 
معاونان وزارتخانه محسوب می شوند. البته تغییرات در 
حوزه ورزش فقط مربوط به مدیران ستادی وزارتخانه 
نمی شود و احتمالا سیاســت های وزارتخانه در امور 
فدراسیون ها به ویژه فوتبال و از سوی دیگر تعامل با 
کمیته ملی المپیک بــا روش جدیدی پیش خواهد 
رفت. با توجه به فاصلــه چند ماهه باقیمانده تا پایان 
دولت یازدهم، به نظر می رسد سلطانی فر برای ایجاد 
تغییرات مدنظرش خیلی درنگ نکند و سریعا نفرات 

مدنظرش را روی کار بیاورد. 

تعویقمراسممعارفهوزیرورزشبهخاطرپورحیدری

سلطانی فر رسما استارت زد


